

24 January 2022

Board of Directors Nomination Announcement

To: Bahrain Bourse

Bahrain Car Parks Company (Amakin) B.S.C. would like to announce the opening of receiving nominations for three membership positions on the Board of Directors for a three-year term (2022-2024). The election will be carried out at the Annual General Meeting planned to take place in March 2022.

The below conditions must be met for nominations to be eligible for candidacy. Individuals applying for the board membership:

- 1- Must be fully qualified to act,
- 2- Must not have been convicted in a crime involving negligent or fraudulent bankruptcy or a crime affecting their honor or involving a breach of trust or in a crime on account of breach of the provisions of this law, unless they were reinstated.
- 3- Shall not be prohibited from being a member in the Board of Directors of a joint stock company in accordance with the provisions of this law or any other laws enforced in the Kingdom of Bahrain.
- 4- With respect to the board's chairman or the deputy chairman positions, the candidate must not hold any of the aforementioned positions simultaneously with the position of the CEO of the company or its equivalents.
- 5- Any other condition, which may be specified in the company's Memorandum or Articles of Association.

Individuals nominating themselves or a representative are invited to send all the required documents and information listed below to nominations@amakin.bh by 7 February 2022:

- 1- Curriculum vitae, including academic and professional qualifications.
- 2- Disclosure of any act performed that directly or indirectly amounts to competition with the company.
- 3- Names of companies and entities in which the individual works or is a member of their boards of directors.
- 4- Any position the individual occupies that requires a considerable amount of his/her time.

The names and relevant information of eligible candidates will be disclosed on the website of Bahrain Bourse and the website of the company with the invitation and agenda of the Annual General Meeting 21 days before the meeting.

For inquiries, please call the management's office at 17442277 or send an email to nominations@amakin.bh.

إعلان بشأن الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة البحرين لمواقف السيارات (أماكن) ش.م.ب. عن فتح باب الترشيح لانتخاب ثلاثة (3) أعضاء لمجلس إدارة الشركة لثلاث سنوات (2022-2024)، و ستجرى عملية الإقتراع خلال إجتماع الجمعية العامة العادية المزمع عقده في مارس 2022.

سيتم قبول طلبات الترشيح المتوافقة مع الشروط التالية. يجب على مقدم الطلب:

- 1- أن يكون متمتعاً بأهلية التصرف.
- 2- ألا يكون قد سبق الحكم عليه في جريمة تفالس بالتقصير أو بالتدليس أو جريمة مخلة بالشرف أو الأمانة أو في جريمة بسبب مخالفته لأحكام القانون ما لم يكن قد رد إليه اعتباره.
- 3- ألا يكون محظوراً عليه تولى عضوية مجلس إدارة شركة مساهمة وفقاً لأحكام أي قانون معمول به في مملكة البحرين.
- 4- بالنسبة لرئيس مجلس الإدارة أو نائبه، ألا يجمع بين هذا المنصب ومنصب المدير الأعلى رتبة في الشركة.
- 5- أي شروط أخرى ينص عليها عقد تأسيس الشركة أو نظامها الأساسي.

على الراغبين في ترشيح أنفسهم أو ترشيح من يمثلهم لعضوية مجلس الإدارة للفترة القادمة الحرص على إرسال جميع المستندات والمعلومات المطلوبة أدناه للبريد الإلكتروني nominations@amakin.bh حيث أن آخر موعد لقبول طلبات الترشيح سيكون في 7 فبراير 2022:

- 1- السيرة الذاتية، بما في ذلك المؤهلات الأكاديمية والمهنية.
- 2- أي عمل يقوم به بصورة مباشرة أو غير مباشرة يشكل منافسة للشركة.
- 3- أسماء الشركات والجهات التي يزاول العمل فيها أو يشغل عضوية مجالس إدارتها.
- 4- أي منصب يشغله يتطلب جزء غير يسير من الوقت.
- 5- أي معلومات أخرى تحددتها اللائحة التنفيذية.

سيتم نشر أسماء المرشحين وبياناتهم الخاصة على الموقع الإلكتروني لبورصة البحرين وعلى موقع الشركة، وذلك بالتزامن مع تاريخ نشر الدعوة لعقد إجتماع الجمعية العامة.

لأي إستفسارات يرجى التواصل على رقم 17442277 أو من خلال البريد الإلكتروني nominations@amakin.bh.

Name	Tariq Ali Aljowder	طارق علي الجودر	الإسم
Title	Chief Executive Officer	الرئيس التنفيذي	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
			